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Fra vedtatt handlingsplan med budsjett for 2024-2027, politisk sak 65/23, er følgende besluttet 
vedrørende drift av Snillfjord omsorgssenter:   

«Kommunestyret anerkjenner at rekruttering av helsepersonell er en utfordring for Orkland i 
likhet med de fleste andre norske kommuner og knapphet på ansatte utfordrer i særlig grad 
driften på mindre enheter. Vi vil at det skal jobbes videre med utlysninger med mål om å 
rekruttere nødvendig personell og oppnå bærekraftig drift ved SOS. Det er allerede etablert et 
fond for rekruttering av helsepersonell, kommunestyret styrker dette fondet med 250.000 for å 
styrke rekrutteringsinnsatsen i hele kommunen inkl. SOS. Det må understrekes at grunnlag for 
drift ved SOS, og generelt ved alle kommunens helseinstitusjoner, må være i henhold til pasient 
og brukerrettighetsloven, helse og omsorgstjenesteloven og arbeidsmiljølovens bestemmelser. 
Kommunestyret tar ikke videre stilling til finansiering av SOS utover 2024 før effektene av 
ytterligere rekrutteringstiltak foreligger. Hovedutvalg HOK må holdes løpende orientert om 
utviklingen.» 

 

Jeg mener at vedtaket fra politisk sak 65/23 ikke er fulgt opp, og vil at kontrollutvalget i sitt 
møte 10. juni ettergår dette. 

Jeg tenker spesielt på to punkter i vedtaket: 

Punkt 1. 

«Vi vil at det skal jobbes videre med utlysninger med mål om å rekruttere nødvendig personell og 
oppnå bærekraftig drift ved SOS.» 

Jeg kan ikke se at dette er jobbet videre med. I drøftingsdokumentet fra 14.05.24 i hovedutvalg 
HKO står det: 

«I tillegg er det orientert om at det gjennom vinteren ikke har vært ledige stillinger ved 
omsorgssenteret, da ledige sykepleierstillinger er fylt opp med andre faggrupper for å sikre 
tilgang på personell i turnus. Ved eventuell rekruttering av sykepleiere til stillingene som er 
fylt er det behov for omstilling av personell uten sykepleiekompetanse til andre 
arbeidssted. Det er forsøkt rekruttert sykepleiere i flere omganger de siste årene, men ikke vært 
søkere til stillingene. Kommunestyret vedtok å avsette midler til rekruttering av sykepleiere ved 
omsorgssenteret. Hovedutvalget er holdt orientert gjennom hele vinteren om hvorfor dette ikke 
er gjort.  Ser man på utlysninger etter sykepleiere ved andre institusjoner i kommunen er 



trenden at antall søkere er meget lavt og utenkelig med rekruttering av såpass høyt antall 
sykepleiere uansett lokasjon.» 

Hovedutvalg HKO har riktignok blitt holdt løpende orientert, men utlysninger har ikke skjedd. I 
sykepleierstillingene er det ansatt andre fagpersoner. Det er begrunnelsen administrasjonen har 
for at de ikke har lyst ut stillinger.  

Og man kan ikke basere seg på trender, og dermed la være å lyse ut.  

Det er ikke lyst ut etter sykepleiere de siste 6 månedene, bortsett fra 2 stillinger nå i mai. Fristen 
var 31 mai, og disse var utlyst pga nylige oppsigelser.  

 

Punkt 2. 

Sitat fra vedtaket i sak 65/23: 

«Det er allerede etablert et fond for rekruttering av helsepersonell, kommunestyret styrker dette 
fondet med 250.000 for å styrke rekrutteringsinnsatsen i hele kommunen inkl. SOS.» 

… og  videre 

«Kommunestyret tar ikke videre stilling til finansiering av SOS utover 2024 før effektene av 
ytterligere rekrutteringstiltak foreligger. Hovedutvalg HOK må holdes løpende orientert om 
utviklingen.» 

Det er satt av midler til rekrutteringsarbeid, og i vedtaket skal effekten av rekrutteringstiltakene 
rapporteres til hovedutvalg HOK. I drøftingsdokumentet er det ikke vist til noen konkrete 
rekrutteringstiltak.  

På stillingene som ble utlyst nå i mai er det kommet to søkere. Hadde de lyst ut tidligere, kunne 
det også da kommet søkere, sjøl om trenden (jfr drøftingsdokumentet) er at antall søkere til 
sykepleiestillinger er lavt. Det enkleste rekrutteringstiltaket må jo være å lyse ut stillinger de 
ønsker besatt! 

Ingen rekrutteringstiltak gir heller ikke noen effekt, og kommunestyrevedtaket kan da ikke være 
fulgt opp? 

Jeg håper kontrollutvalget går gjennom saken og at vedtaket fra 65/23 blir fulgt opp før 
skjebnen til Snillfjord omsorgssenter avgjøres i kommunestyret. 

 

 

Med vennlig hilsen 

Laila Selven 

 


